
Aan: Burgermeester Wethouders en de raadsleden van gemeente Dalfsen 
 
 
 
28 januari 2025  
 
 
Raadhuisstraat 1, Dalfsen 
 
 

Industrieterrein ondernemers in Dalfsen moeten hun bedrijf bereiken via een fietspad? 
 
 
 
Hierbij willen we u nogmaals op de hoogte brengen van onze grote zorgen over de bereikbaarheid 
van onze ondernemingen op het industrieterrein in Dalfsen.   
Het kan wat ons betreft niet op een goedkeuring rekenen, dat onze bedrijven, welke altijd goed 
ontsloten waren, binnenkort via een fietsstraat/weg of welke naam u er ook aan geeft, beperkt 
bereikbaar worden.  
 
Je bent vanaf dan als auto te gast en dat gaat ons echt te ver en gaat heel veel impact hebben.  
 
De waarde van onze panden zal dalen, aan- en afvoer van materialen zal lastiger en of minder 
worden en klanten kunnen ons ook slechter of niet bereiken.  
 
Daarnaast is de aansluiting met de Rondweg ook al jaren niet aangepast. De toenemende drukte op 
de Rondweg en de uitbereiding van het aantal arbeidsplaatsen op onze bedrijven maakt het in de 
spitst ook steeds lastiger om veilig de Rondweg op te komen en zal de druk, op de bestaande 
ontsluiting aan de Welsummerweg, op korte termijn in het kwadraat toenemen.  
 
Samengevat, we zijn hier verre van blij mee en vertrouwen erop dat u de verkeerssituatie op de 
Welsummerweg, vanaf de Rondweg tot en met afslag de Singel laat zoals het nu is. 
Dat we onze bedrijven over een normale openbare weg, zoals deze er nu ligt, kunnen bereiken.  
Dat leveranciers, klanten en eigen transporteurs via de normale weg het industrieterrein op en af 
kunnen en de bedrijven voor iedereen bereikbaar blijven.   
 
 
Met Vriendelijke groet,  
 

Stichting Ondernemersfonds Dalfsen  
 
 
 
 
 


